
Acta 48 Federació Andorrana de Tenis Taula 

 

Reunit el dia 11 de Gener a les 19:30 per tractar dels següents temes: 

1-Explicació de la situació actual de la FAT 

A causa de les noves incorporacions a la junta, es fa una explicació sobre: 

Sobre el Director Tècnic que està subvencionat per dos Clubs. Valls del Nord i CTT 

Encamp 

 

1 Representació del COA 

El representant històricament a estat el president de la Federació i aquesta vegada 

recau sobre el president actual. En aquest cas Xavier Martinez 

2 Subvenció 2023 

Es va mostrar la demanada de subvenció. Es va explicar el detall de cadasquna de les 

partides definides en el pressupost. Explicació del gran increment, en comparació del 

2021 a causa de la nomina del director tècnic. 

3 Competicions Nacionals 2023 

Es proposa reduir els interclubs de la categoria sènior, a causa de la falta d’assistents. 

Per unanimitat es decideix deixar els del 2023 perque resten 3. De cara a l’any 2024 

s’avaluarà el número de interclubs per temporada. 

 

4 Competicions internacionals. 

Tenim 4 classificats per la competició Estatal Espanyola. Es proposa part del 

pagament del Director Tècnic en aquesta competició, no dels jugadors. Per unanimitat 

es decideix que es pagarà una part del cost de la seva estància en Jaen. 

 

5 Pròxims esdeveniments esportius 

 Campeonat de Catalunya de Veterans. S’informa de la possible celebració del 

campionat en Andorra.  

 Open Youtubers. S’informa de la possible celebració del esdeveniment. 

6 Temes pendents a gestionar. 

 Inscriure la nova junta en el registre d’associacions 

 Inscriure la nova junta en la CASS 



 Signatura Mancomunada. Canviar el Patrick Rodriguez pel Chistian 

Chauzenaux 

 

7 Precs i preguntes 

El nou secretari Christian Asensio fa una consulta al president sobre la fitxa de 

seguiment dels jugadors que opten a participar als jocs del petits Estat Malta 2023. 

El president es compromet a preguntar al COA sobre els la fitxa de seguiment dels 

jugadors. 


